
Presentatie	sport	accommodatie	plan	op	12	juni	2019	om	20.20	uur	
	
Door	Fred	Wink	namens	Stichting	Servicepunt	Verenigingen	Nederlek	(SVN)	
	

• SVN	beheert,	exploiteert	en	ontwikkeld	sportaccommodatie	en	sportfaciliteiten	
voor	sport	en	bewegen	in	de	kernen	Lekkerkerk	en	Krimpen	aan	de	Lek	

• Nu	4	parken	en	geeft	invulling	aan	ontwikkeling	en	beheer	van	andere	faciliteiten	
voor	sport	en	bewegen	(zoals	oa	MTB	route,	verlicht	training	schelpenpad	in	
park	Weydeblick,	ruiterpaden	etc	etc.)	

• Doel	om	sport	en	bewegen	voor	iedereen	betaalbaar	te	houden	op	kwalitatieve	
sportparken.	

• We	bestaan	nu	10	jaar	en	hebben	inmiddels	veel	ervaring	opgebouwd	in	de	
Krimpenerwaard.	Hier	zijn	wij	trots	op.	

• SVN	wil	graag	inspreken	en	onze	reeds	ingestuurde	zienswijze	nader	toe	te	
lichten.		

• SVN	is	van	mening	dat	er	vooraf	zou	moeten	worden	bepaald:	
o Waarom	–	dus	een	visie	vaststellen	om	naar	toe	te	werken	
o Hoe	–	op	basis	van	een	visie	beleid	en	richtlijnen	bepalen	
o Wat	–	op	basis	van	de	richtlijnen	invulling	geven	

• Een	lange	termijnvisie	ontbreekt	in	het	plan.	Wij	achten	het	zeker	van	belang	om	
alle	belanghebbende	bij	elkaar	te	houden	en	betrokkenen	mee	te	nemen	in	het	
beleid.		

• Ons	is	duidelijk	dat	het	concept	plan	zich	nog	niet	richt	op	de	beheer	structuur	
voor	de	Krimpenerwaard.	Dat	zal	in	de	tweede	helft	van	2019	worden	bepaald.	
Wij	achten	het	van	belang	om	dat	te	doen	voordat	we	allerlei	maatregelen,	zoals	
omschreven	in	concept	accommodatieplan,	gaan	uitvoeren.				

• In	het	plan	wordt	nu	bijvoorbeeld	een	keuze	gemaakt	om	de	kleedkamers	van	de	
parken	waar		wordt	gevoetbald	in	eigendom	te	brengen	van	de	betreffende	
voetbalvereniging.	Door	deze	keuze	(visie	van	de	toekomst)	zeggen	we	eigenlijk	
dat	wij	vinden	dat	vrijwilligers	van	de		voetbalverenigingen	vastgoed	moeten	
gaan	beheren.	In	hoeverre	is	dit	voldoende	financieel	onderbouwd	om	
continuïteit	te	kunnen	waarborgen?	Wij	denken	aan	bijvoorbeeld	risico’s	van	
legionella,	vervangen	van	installaties,	etc.	

• SVN	heeft	meerdere	malen	aangeboden	om	mee	te	helpen	een		plan	op	te	zetten	
en	hierover	mee	te	denken	of	ondersteunend	te	zijn	bij	de	inventarisatie.	Hier	is	
geen	gebruik	van	gemaakt.	

• In	februari	2018	heeft	SVN	haar	toekomstplannen	gepresenteerd	tijdens	het	
bezoek	van	het	college	en	raadsleden.	Hier	hebben	we	ook	aangegeven	dat	wij	
bereid	zijn	om	ons	werkgebied	Krimpenerwaard	breed	te	maken	en	te	willen	
ondersteunen	waar	mogelijk.	

• Het	beleid	op	het	gebied	van	sport	en	bewegen	staat	niet	op	zich.	Wij	denken	
hierbij	aan	de	bouw	van	nieuwe	woningen.	Maar	ook	trends	waar	we	niet	aan	
voorbij	kunnen	gaan,	zoals;	

o Minder	vrijwilligers	en	andere	soort	vrijwilligers	
o Minder	georganiseerde	sport	
o De	sporter	wordt	meer	een	consument	
o De	eis	om	te	verduurzamen	in	sport	en	bewegen	accommodaties	
o De	toenemende	wet	en	regelgeving	



• Door	het	plan	gaat	er	meer	werk	naar	de	verenigingen,	waar	de	vrijwilligers	
afnemen.	Verenigingen	zouden	in	onze	visie	zich	meer	op	sport	moeten	gaan	
richten	en	minder	op	beheer	en	exploitatie.	Stichtingen	als	ons	zien	dat	als	een	
uitdaging	en	sluiten	nauw	aan	bij	de	wensen	van	de	verenigingen.	Wij	volgen	
trends	en	geven	daar	invulling	aan	om	sportparken	optimaal	in	te	zetten	voor	
sport	en	bewegen	(georganiseerd	en	ongeorganiseerd).	

• Ontwikkeling	van	meer	multifunctionele	parken	achten	wij	een	noodzaak	om	
sport	en	bewegen	betaalbaar	te	houden.	Sportpark	Weydehoeck	is	daar	een	
voorbeeld	van.	Hier	is	ook	ruimte	voor	ongeorganiseerde	sport	en	is	beschikbaar	
voor	iedereen.	

• Het	plan	is	nu	ingestoken	op	sportsoort.	Hierdoor	kunnen	mono-sportparken	
ontstaan.		

• Het	plan	is	nu	gericht	op	basis-sporten	en	is	geen	rekening	gehouden	met	
multifunctioneel	gebruik	van	parken	en	niet-basis	sporten.	Dat	lijkt	ons	geen	
voorbeeld	van	de	toekomst.	Denk	aan	schoolsport,	ouderen	sport,	buitenschoolse	
opvang,	G	sport,	etc.		

• De	omgevingswet	gaat	ook	invloed	hebben	op	sport	en	bewegen	en	is	niet	
meegenomen	in	dit	concept	plan.	

• Er	wordt	met	het	concept	plan	nu	al	afgeweken	van	de	vastgestelde	Sportnota,	
zoals;		

o Tennis	is	geen	basis	sport	maar	wel	in	het	plan	
o Kleedkamers	zouden	eigendom	worden	van	de	gemeente	en	worden	nu	

eigendom	van	de	vereniging	
• Wij	achten	het	van	groot	belang	dat	de	gemeente	of	een	organisatie	in	de	

Krimpenerwaard	kennis	opbouwt	en	niet	alleen	partijen	inhuurd		van	buiten	de	
Krimpenerwaard.	

• We	waarderen	het	zeer	dat	er	nu	initiatief	wordt	genomen	om	sport	en	bewegen	
en	beheer	beter	te	structureren	en	organiseren.		

• Er	is	nog	veel	te	doen	om	te	komen	tot	een	samenhangende	visie	welke	
uitgewerkt	moet	worden	waar	rekening	wordt	gehouden	met	sociaal	
maatschappelijke	ontwikkelingen	en	financiële	plus	operationele	gevolgen	
kunnen	worden	overzien.		

	
Ik	wil	graag	afsluiten	met	een	quote	om	te	overdenken.	Het	komt	uit	het	sprookje	van	
Alice	in	wonderland;	
	 Alice:	Kun	je	mij	ook	zeggen	welke	weg	ik	moet	nemen	
	 Kat:	Dat	hangt	er	van	af	waar	je	naar	toe	wilt	
	 Alice:	Dat	maakt	mij	niet	zoveel	uit	
	 Kat:	Dan	maakt	het	ook	niet	uit	welke	weg	je	neemt	
	 Alice:	Als	ik	maar	ergens	kom	
	 Kat:	O,	je	komt	vast	wel	ergens.		


